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ORSZÁGGY Ű LÉSI KÉPVISEL Ő

Dr. Szili Katalin asszony
Az Országgyűlés elnöke

lromúnysz, ;n . V. 6 o3g

Érkezett : 2008 JÚL 0 3. Írásbeli kérdé s

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . § .-a alapján „Hogy érinti majd az SPS rendszer bevezetése a
virágtermesztési és kertészeti ágazatot”? címmel írásbeli kérdést kívánok benyújtani Grá f
József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ha az országgyűlés őszi ülésszakán lényegesebb módosítás nélkül elfogadásra kerül a T/5883 .
számú törvényjavaslat, azaz 2009-től az un. SPS rendszer fog működni a jelenlegi rendszerre l
szemben, kérdezem Miniszter Urat, hogy a Földm űvelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztériu m
előzetes számításai szerint, hogyan fogja ez a váltás érinteni a virágtermesztési és kertészet i
ágazatot?

Tisztelettel várom szíves válaszát .

Tiszasziget, 2008 . július 3 .
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Bodó Imre
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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